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Abstract (en)
This storage unit comprises at least one device with a toggle joint (5). When the carrying case (2) is in position on the support (1), actuation of
the toggle joint in a first instance locks the lid (7) of the carrying case onto the body (6) of the latter then, in a second instance, locks the carrying
case onto the support. When the toggle joint is disengaged, the carrying case is released but its lid remains locked onto its body. Application to tool
boxes. <IMAGE>

Abstract (fr)
Cet ensemble de rangement comprend au moins un dispositif & grenouillere (5). Lorsque la mallette (2) est en place sur le support (1),
I'actionnement de la verrouille dans un premier temps le couvercle (7) de la mallette sur le corps (6) de celle-ci, puis dans un deuxieme temps,
verrouille la mallette sur le support. Lorsqu'on dégage la grenouillére, la mallette est libérée mais son couvercle reste verrouillé sur son corps.
Application aux boites a outils. <IMAGE>
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